

Literatura k událostem na Bohdašíně a Končinách v r. 1942

- *Bohdašín – Končiny*. Hlas revoluce, 8. 7. 1972, roč. 26
- *Bohdašín – Končiny 1942*. Sborník příspěvků k dějinám protifašistického odboje na Červenokostelecku, Červený Kostelec 1983
- Bouza, Erik: *Náchodsko a atentát na Heydricha*. Nový čas, 31. 5. 1972, s.6; 7. 6. 1972, s. 6; 14. 6. 1972, s. 6
- Burdych, Antonín: *Byl jsem na cestě ze školy domů*. Náš čas, 4. 7. 1995, s. 3-4
- Doležalová, Jarmila ml. a kol.: *Křížovanky času – Ležáky v datech*, Včelákov 2007
- Ducháč, František: *Končiny*, Červený Kostelec 1946
- Hornychová, Eva: *Končiny, Bohdašín*. In: Východní Čechy, 1968, Hradec Králové 1968, s. 112-115
- Hubka, Čeněk: *Bohdašín a Končiny 1942*. Náš čas, 21. 6. 1994, s. 3
- Metelka, Jaroslav: *Krvavý protektor*. Epilog heydrichiády v Podkrkonoší, Náchod 1971
- Metelka, Jaroslav: *Podkrkonošské obyvatelstvo v boji proti Heydrichovi*. In: Čeští učitelé v protifašistickém odboji 1939-1945, Praha 1978, s. 170-176
- Nývltová, Pavlína: *Bohdašín, Končiny 1942*. In: Rodným krajem, 2012, č. 44, s. 17-20
- Nývltová, Pavlína: *Příběh odvahy a zrady. Jiří Potůček-Tolar, radista desantu SILVER A*, Červený Kostelec 2007
- Pařízek, Libor: *Jiří Potůček, radiotelegrafista SILVER A. Některé nové skutečnosti a úvahy k přesunu Jiřího Potůčka-Tolara a agenturní stanice Libuše z Ležáků do Bohdašína a k Potůčkově útěku z Končin po přepadení gestapem*. In: Jelínek, Zdeněk: Operace SILVER A, Praha 2010, s. 234-285
- *Přišli včas...* Nacistická okupace a květnové dny na Červenokostelecku. Sborník studií a vzpomínek, Červený Kostelec 1980
- Šimáně, Jan: *Je tady gestapo! Záznam některých událostí na Náchodsku za okupace Československa 1939-1945*, Náchod 1946
- *Věčné památce popravených a umučených bojovníků a hrdinů osvobozovacího boje z Červeného Kostelce a okolí*, Červený Kostelec 1945

Sepsala Pavlína Švandová (roz. Nývltová)